
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2015-04-08 

Plats: Östra Husby Bygdegård 

 

Närvarande: Monica Helgesson, Lars Andersson, Bengt Magnusson, Ulla 

Hagdahl, Siv Hellström och Iréne Crona 

 

Frånvarande: Inger Linderoth, Sven Aronsson, Gunilla Nensén-Johansson  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

§ 2 Dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Föreningens ekonomi 

 Lars redogjorde kortfattat för den löpande ekonomiska ställningen som 

per den 31 mars ligger på ca plus-minus-noll. 

  

Medlemsantal  
Lars meddelade att medlemsavgifter från 27 medlemmar fortfarande 

saknas. Totala medlemsantalet är idag 401 (235 kvinnor och 167 män). 

   

§ 5 Inkomna skrivelser 

 

Medborgarförslag om kollektivtrafiken i Östra Husby 

 Ett meddelande om att man kommer att hålla ett informationsmöte 

angående ovan förslag hade inkommit. Detta är ett möte öppet för alla 

intresserade och ytterligare information kommer att annonseras i 

dagstidningen. 

 

 Inbjudan 

 Från PRO Ektorp, PRO Klockaretorpet och PRO Såpkullen hade inbjudan 

inkommit till dans som man anordnar i Helgestad Hage den 27 juni, kl 

16.00-21.00. Endast medlemmar i pensionärsförening kan delta. Mer 

information och anmälningslistor kommer att finnas vid vårens 



återstående månadsmöten. Sista anmälningsdag för deltagande är den 17 

juni. 

 
§ 6 Rapporter 

 

 Distriktsstämman 

 Distriksstämman hölls den 25 mars på  Folkborgen i Norrköping. 

Föreningen representerades av ordf  Monica Helgesson, Siv Hellström, 

Margareta Pettersson, Elsy och Rune Botvidsson. 

 

 Inbjuden från Norrköpings Kommun var Lars Stjernkvist som höll ett kort 

anförande där han något berörde bostadsbyggandet.  

 

 Stort intresse rönte SPF Seniorernas ordförande Christina Rogestams 

deltagande. Hon gav ett stabilt och förtroendefullt intryck och talade bl.a. 

om vikten av att behålla befintliga medlemmar i förbundet då 

nyrekryteringsansträngningarna inte varit så lyckosamma. Hon ansåg 

också att man borde bli mer KPR-aktiva på föreningsnivå för att driva 

frågor om framför allt vård och omsorg, mat och trafik. Förbundet måste 

också verka för bra pensioner. För detta har en grupp tillsatts som ska 

utvärdera det nuvarande pensionssystemet.  

 Andra frågor som berördes var seniorboende, trygghetsboende och 

gemensamhetsutrymmen. 

 

 Två motioner hade inkommit.  

 Den ena berörde bankernas kontanthantering. Denna avser man arbeta för 

att bibehålla.  

 Den andra gällde  en önskan om att avgifterna för medlemsskap i SPF för 

huvudmedlem och familjemedlem bör vara olika höga. 

 

§ 7 Resor  

 

 Dalsland , 1-4 juni 

 Monica meddelade att 39 personer f.n. är anmälda. Programförslaget som 

togs fram vid senaste cirkelmötet den 26 mars ska diskuteras med 

arrangören Erika när hon är åter från resa. Efter sista cirkelträffen den 23 

april kommer deltagarlistan att skickas in. 

 

 ”Långesa” nästa år 

 Redan nu bör vi fundera på resmål för nästa år. Några förslag på 

flygresemål från Norrköping alt. Skavsta kommer därför att läggas fram 

på nästa månadsmöte, vilket ger medlemmarna en möjlighet att välja och 

ge synpunkter. 



§ 8 Nya ärenden och Övrigt 

 

 30-årsjubileet 
Olika detaljer i samband med föreningens 30-årsjubileum den 10 juni 

diskuterades. 

 

 Dagens ros 

 Britt och Bosse Ljungholm hade förärat SPF Seniorerna Vikbolandet 

Dagens Ros för välorganiserat årsmöte och god mat. 

 

 Information om inkontinens 

 Siv meddelade att det inte varit möjligt att genomföra informationen i vår 

som planerat, men hoppas det ska bli möjligt till hösten. 

 

 Studieombudsavstämning 

 Information och inlämning av uppgifter hålls i Norrköping den 26 maj. 

Föreningen kommer ej att delta utan skickar in begärda uppgifter. 

 

 Försäkringar  

 Bengt kommer vid nästa månadsmöte att kort informera om 

olycksfallsförsäkringar för pensionärer. 

 

§ 9 Avslutning och nästa möte 

Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse och meddelade att 

nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 6 maj 2015 kl. 13.00 i Östra 

Husby bygdegård.  

 

 

 

 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________ 

 Iréne Crona Monica Helgesson 

 


